
 

 

 

 

Beste Griffie, ( beste collega's) 

 

Graag zou ik de bijlages die ik hier stuur als ingekomen stuk op de agenda willen hebben. 

Niet vandaag, dan op de volgende. 

 

Het betreft onderzoek naar microplastics van sbr rubbergranulaat (infill bij kunstgras) 

waaruit blijkt dat er nog meer risico's aan rubbergranulaat zitten. 

De wethouder Sport van Amsterdam (VVD) treft maatregelen en de G4 idemdito. 

 

Ik stuur het ook door naar alle collega's alvast ter extra onderbouwing voor onze motie(s) 

vreemd 

over rubbergranulaat van vanavond. 

 

Met vriendelijke groet  

Sander van den Raadt 

 

 


